
 IDD SPORTSKLUBB  

 

 

Årsrapport for banekomitè:   

  

Klubbens gressbane på Aspedammen har ila 2023 blitt jobbet med og hadde i våres en liten 

dugnad hvor vi gjorde en jobb i 16 meteren nærmest tennisbanen, fikk tatt bort kulen som var 

der, retta opp og la ferdiggress, det ble bra. Jobbet også fortløpende med kuler og svakker her 

og der. Banen ble også sprøytet for ugress, gjødslet og valset. Forsøker også å vanne ved 

behov, men er noe tungvint med dagens opplegg.   

  

Senior damer og herrer og flere lag fra barnefotballen hadde noen treninger her, meget 

gledelig! Vi har både mål til 5er og 7er så håper på videre utvikling av bruk her. Klubbens dag 

ble også arrangert i august.  

  

I 2024 så har vi satt oss som mål om å utbedre 16 meteren mot klubbhuset, jobbe videre med 

siden mot veien. Vi har også et mål om å få opp to innbytterbuer.   

  

Vi ønsker å rette en stor takk til alle bidragsytere!   

  

Banekomité på Nyborg består av: Geir-Atle Strøm og Espen Berger.  

  

 

For banekomitè. 

Geir-Atle Strøm.    

 

  

  

 

  

  

 

   

  

 

  

  

 

 


